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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #6
1/11-23, 15:21
å Funq

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Fredrik Carlberg öppnar mötet 15:22.

1.2 Val av mötesordförande

Cay Lindberg nominerar Fredrik Carlberg. Fredrik godtar.

Mötet väljer Fredrik Carlberg till mötesordförande

1.3 Val av mötessekreterare

Fredrik nominerar Andreas Larsson till mötessekreterare. Andreas godtar.

Mötet väljer Andreas Larsson till mötessekreterare

1.4 Närvaro

Fredrik Carlberg
Pooneh Ghaffari
Cay Lindberg
Andreas Larsson
Fanny Birath
Armin Shafiei
Andrea Söderberg
Nella Siitonen
Nathalie Wehlin

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix
Revisor

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

Justeras:

Andrea Söderberg

1 Justeras:

Cay Lindberg
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1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Andrea och Cay är snabba på att offra sig att justera dagens protokoll.

Mötet väljer Andrea Söderberg och Cay Lindberg till justeringspersoner

Justeringsdatum diskuteras passande fram till tre veckor framåt.

Mötet väljer 22/11 till justeringsdatum

2 Föregående protokoll

Andreas går kortfattat igenom vad som diskuterades på föregående mötet
där bland annat styrelsemiddagarna diskuteras lite kort igen.

3 Uppdateringar

En tradtionell runda påbörjas till följd av att inga månadsuppdatering skic-
kats in.

Nathalie börjar, hon mår bra och sen senaste gången hon var med på ett
möte har hon varit på SM och kikat igenom protokollen.

Cay fortsätter rundan med att säga att hon mår bra, hon tycker det gått bra
på STAD-utbildningen som hon gått de senaste två kvällarna. Fredrik sitter
samtidigt och småsurar i fåtöljen efter att ha blivit helt och hållet ägd, efter
att de som var på STAD lyckats lura honom att de kuggat1.

Pooneh får ta vid. Hon mår bra och har lett ett PNS-möte nyligen. Annars
har hon inte gjort så mycket kopplat till styrelsen.

Rundan vandrar vidare till Armin. Han mår bra, han har dock lite ont i be-
net då han lyckats sträcka det när han spelade pingis. Han upprepar dock att
han lovar att han mår bra. Armins publika hälsodeklaration fortsätter med
att hans armbåge är bättre. Pooneh fyller i att detta verkar sammanfalla
väldigt väl med att han fick ut försäkringspengarna2. Kopplat till styrelsen

1Vilket förvisso fortfarande kan vara fallet då resultatet ännu inte kommit tillbaka
2Försäkringsbedrägeri?

Justeras:

Andrea Söderberg

2 Justeras:

Cay Lindberg
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har han skrivit månadsuppdatering, dock sent. Sen har han även “pillat lite“
på ettans brunch.

Andrea är näst på tur. Hon anser att “det är väl bra med mig“, hon inser
dock snabbt att detta inte klingar lika bra som “tipp topp“. Hon har varit
på JML3-råd som denna gång till hennes förvåning inte var fruktansvärt,
hon missade dock deadline för att få mat. Hon har även varit på möten med
CBH:s JML-grupp och justerat protokoll.

Andreas tar sedan över ordet. Han mår bra och har för det mesta skrivit
protokoll men också fixat lite inför SM #3.

För första gången på ett CNS-möte får Nella ordet. Hon mår super efter
att ha missat sitt första CNS-möte. Hon har varit på STAD och har försökt
tagga till ettan en del på senaste tiden. Pooneh frågar sedan hur envarren
gick, tystnaden till svar säger ganska mycket om det.

Fanny får ordet därefter. Hon har fixat alla fysiska inbjudningar inför jublet
och mailat alla. Hon har även mailat om styrelsemiddagar till berörda sty-
relser. Hon har även gått STAD och fixat med nyhetsbrev. Fredrik frågar
hur hon mår, Fanny svarar att hon mår bättre än sist4.

Sist ut är Fredrik. Han säger att han egentligen mår bra. Han har haft ut-
vecklingssamtal med alla trots att ingen nämnde ett ord om detta, till hans
stora besvikelse. Han har annars planerat inför detta möte och SM, och haft
möte med jubelgruppsansvarig vilket mötet senare återkommer till. Han har
i övrigt “pillat lite“ med propostioner. Han upplever det som att det har varit
en ganska lugn arbetsbörda under tenta-p. Han avslutar med att säga att
han hunnit varit sjuk igen5.

4 Diskussionspunkter

4.1 November-SM

Sedan tidigare möte är datum bestämt och rösträknare valda, dock visar det
sig att Andrea i princip glömt bort att hon ska vara rösträknare. Inför SM ska
lite propositioner fixas. Fredrik och Pooneh ska börja sätta sig med alumni-
propositionen. Det diskuteras sedan kring propositionen om stadgeändringar
och vad det är som bör ändras. Fredrik berättar att kallelsen är skickad till
alla berörda. Clickers måste fixas, vilket landar på Nella då hon råkar vara
en del i Flemingsberg.

3Jämlikhet, Mångfald och Lika behandling
4Vilket i sig är kul men det ska sägas att det förmodligen är svårt att må sämre
5Till ingens förvåning

Justeras:

Andrea Söderberg

3 Justeras:

Cay Lindberg
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4.2 Vice fanbärare

Diskussionen fortsätter från föregående möte och den styrelsen vill nominera
bestäms.

4.3 Ettans brunch

Fredrik frågar hur arbetet går. Han får till svar att det ska handlas dagen
innan och att info om brunchen ska med i nyhetsbrevet. Armin undrar sedan
vad som ska hittas på under brunchen. Det landar i att det ska anordnas ett
quiz. Det bestäms att alla träffas i Tolvan senast kl 9:00.

4.4 Kanslifrukost

Fredrik berättar att han tycker att kansliet varit helt omöjliga, detta då de
inte verkar kunna något datum alls. Det datum som verkar mest rimligt är
den 9:e november. Detta kommer ske i Flemingsberg och budgeten för det är
1000 kronor. Fredrik undrar om något kan tänka sig vara lite mer ansvarig
kring det. Cay, Fanny och Nella tar på sig det.

4.5 Styrelsefoton

Dag måste bestämmas för styrelsefoton, helst en dag då vädret är okej. Pre-
liminärt sätts datum samma dag som ettans brunch utifall vädret skulle visa
sig okej.6

4.6 Jubelveckan

Fredrik berättar om den informationen han fått från jubelgruppen om vad
som kommer hända under denna veckan. Givetvis är detta lite smått hemligt,
och skrivs därav inte med i protokollet.

4.7 FUNQ

Fredrik tycker att det kan vara bra att vara ute i tid kring FUNQ. Det kan
vara bra att börja titta på bland annat lokal, datum och tema. Fredrik tyc-
ker att två personer ska utses som är lite mer ansvarig för lokal och dylikt,
Armin och Cay fixar det. Det bestäms även att separata möten kommer ske
för FUNQ i fortsättningen och inte diskuteras på CNS.

Andrea lämnar vid detta tillfälle mötet för att gå på en av sina obligatoriska
spanskalektioner7

6Vilket inte alls blev av...
7#msworldwide

Justeras:

Andrea Söderberg

4 Justeras:

Cay Lindberg
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5 Övriga frågor

Pooneh väcker frågan kring hur boenden ska lösas för långväga gäster under
jubelveckan. Lite diskussion kring detta sker.

Andreas väcker sedan frågan kring anmälan för mat till SM. Idag används
simplesignup för detta men då endast en bråkdel anmäler sig känns det inte
nödvändigt. Slutsatsen blir att anmälan sker via facebookeventet i fortsätt-
ningen.

6 Nästkommande möte

Bestäms i chatten.

7 Mötets högtidliga avslutning

Fredrik Carlberg avslutar mötet kl 16:56.

Vid protokollet Justeras

Andreas Larsson
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Fredrik Carlberg
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Andrea Söderberg

5 Justeras:

Cay Lindberg
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